
 
 
                                             PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 24.10.2013 orele 9,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
octombrie conform convocatorului înregistral la nr.4109/18.10.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Nicolescu fiind 
absent motivat. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 10 voturi pentru. 
 Doamna preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată cu unanimitate de voturi. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea modului de exercitare a dreptului 
de acces al furnizorilor de reţele de  comunicaţii electronice pe proprietatea 
publică şi privată a Comunei Cungrea.  

                   Iniţiator:primar 
                               Raportează:Andronie Gabriela 
 
2.Proiect de hotărâre cu privire la   încheierea contului de execuţiei al bugetului 
local pe trim.III al anului 2013. 
 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 3.Proiect de hotărâre cu privire la  acordare ajutor de urgenţă. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Stancana Gheorghe 
 
4.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local pe anul 2013. 
 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 
  5.Discuţii,întrebări,interpelări  
 
 Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 

Dl.primar:Suntem nevoiţi să luăm sumele care nu s-au consumat şi să le 
mutăm acolo unde mai avem nevoie.Am avut conturile blocate de o firmă de la 
Vâlcea.Este pentru prima dată când ni se întâmplă acest lucru, şi eu unul,sunt 
foarte supărat. 

Dl.Ni ţi:Poate mai vin şi altele. 
Doamna contabil:Sunt în curs.Ne putem aştepta la orice. 
Dl.Popa:Cred că nu mai putem face nimic.E tardivă treaba. 
Dl.primar:Sunt puţurile şi culmea,tot cu o firmă din Vâlcea.Acolo avem o 

sumă foarte mare de 1,6 miliarde vechi,reprezentând contravaloarea lucrărilor  
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plus penalităţi,care depăşesc lucrările.Au fost făcute fără prevederi bugetare şi 
este foarte grav. 

Dl.Popa:Sunt datoriile pe care le-am moştenit şi pe care nu am fost în 
stare să le recuperăm de la cei care le-au făcut.Nu au fost publicate în mijlocul 
satului .Am o propunere ca  aceste lucrări care s-au făcut fără acordul consiliului 
local sau pentru care  nu au fost prevăzute sume  în bugetul local să fie suportate 
de acele persoane care le-au comandat.Cine confundă primăria cu ograda lui de 
acasă să răspundă cu libertatea.Juristul trebuie să vină în astfel de situaţii cu o 
rezoluţie ca aceste sume si fie  plătite de către ordonatorul de credite care a 
semnat.Ce au avut în capul lor când au semnat documente pentru 1,9 miliarde , 
când ei aveau doar 1,6.Puteau să se încadreze în sumă.Şi aşa s-a pus strat peste 
strat,pentru că acolo a mai izolat o firmă. 

Dl.primar:Firma a câştigat pentru că a avut cel mai mic preţ,respectiv 700 
de milioane şi nu ştiu cum a ajuns la 1,9 miliarde. 

Dl.Tudosiea:Curte de Conturi ce a spus? 
Dl.primar:Au spus că dacă există facturi şi contract să plătim. 
Dl.Popa:Aici lucrează propaganda inversă.Există membri ai consiliului 

local care bruiază primăria şi chiar salariaţi de la care s-au auzit multe prin 
sat.Apropiaţii mortului spun că datoriile lăsate au fost de 8 miliarde,nu cât s-a 
vehiculat. 

E necesar să se ia măsuri.Să se popularizeze exact situaţia reală.Se găsesc 
ele prilejuri.Să le spunem că “noi am venit cu gânduri bune, să lăsăm ceva în 
urmă,aşa cum e podul la Oteştii de Jos,nu cum sunt parcurile”.Unii mai cred că 
mortul se mai întoarce de la groapă.Toate aceste cheltuieli să fie sesizate de 
către primar. 

Dl.primar:Aşa voi face.Suntem una din celemai bogate comune din 
judeţ,nu am vrut să fac rău ,dar în cazul ăsta nu am altă soluţie. 

Dl.Popa:Vorba lui Creangă,dacă te-a învăţat cineva să procedezi aşa,rău 
te-a învăţat, dacă ai procedat de capul tău,rău cap ai .Nu trebuie să plătească 
primaria.Din toate lucrurile astea am învăţat ceva.S-a mărit cantitatea de apă în 
puţurile pe care le-am făcut?Nu, apa e cu mormoloci,se poate retrage şi 
rămânem numai cu scândurile.Nu era oportun şi aş vrea să ştiu de unde a luat 
aprobare pentru puţuri? 

Dl.primar:Important e dacă a avut sau nu prevederi bugetare. 
Dl.Tudosiea:Nu a avut nici pentru ceasuri. 
Dl.Popa:M-a mişcat mult situaţia băiatului cu accidentul.Cele 18 milioane 

nu reprezintă o sumă mare.Să fie sănătos şi să nu i se întâmple nimănui una ca 
asta. 

D-na Nuţu:Am fost mirată la şedinţa de comisie că există cereri ale 
cetăţenilor cărora nu li s-a dat curs de mai bine de 2 luni ,referitoare la 
concesiunea izlazurilor.Nu înţeleg de ce? 

Dl.primar:Pentru că am avut cerere depusă la APIA şi nu mai putem 
concesiona anul acesta. 

D-na Nuţu:Atunci de ce s-a însuşit cererea d-lui Rădulescu? 
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Dl.primar:Nu am concesionat nimic. 
D-na Nuţu:Am citit Ordonanţa 34,de ce nu se respectă?Acolo scrie că 

până în luna martie consiliul local trebuia să hotărască ce izlazuri se 
concesioneză. 

Dl.primar.Martie care vine. 
D-na Nuţu:Am studiat art.9. 
Dl.primar:Să ştiţi că au întâietate cetăţenii din comună. 
D-na Nuţu:Nu contează.Există cereri şi oamenii sunt bulversaţi. 
D-na secretar:Vorbiţi de dl.Dulugeac? 
D-na Nuţu:Nu!De d-na Cazacu. 
Dl.primar:Să ştiţi că el e singurul care ar putea aduce izlazul la normal că 

are utilaje moderne. 
Dl.Tudosiea:Să dăm mai întâi la cetăţenii din comună. 
D-na Nuţu:La Mieşti,lumea este nemulţumită de gropile de pe drum. 
Dl.primar:S-au băgat 2,5 miliarde acolo. 
D-na Nuţu:Eu vorbesc la momentul actual. 
Dl.Popa:Acolo s-au făcut forme,nu s-au îngropat banii. 
D-na Nuţu:Eu vorbesc de drumul de la Cruci. 
Dl.Tudosiea:Acolo e drum judeţean. 
Dl.primar:La drumul din izlaz nu există decât o factură. 
D-na contabil:E plătită din 2009. 
D-na Nuţu:Spuneaţi de la început că nu există bani.Mi-e greu să cred că 

dvs. ca vice nu ştiaţi de aceste lucruri. 
Dl.Ni ţi:Nu era băgat în seamă. 
Dl.primar:Când nu am vrut să aprob parcurile şi tunurile s-a dus la judeţ 

să-mi ia sprijinul. 
D-na Nuţu:Cei care s-au înhămat pe timpul PDL-ului acum au trecut la 

USL. 
Sunt de acord cu proiectele de hotărâri şi cu suma pentru Tolescu Ilie.Îl 

felicit pe dl. vice că s-a ocupat de acest caz. 
Dl.Stancana:Primarul s-a ocupat.Eu am făcut doar referatul. 
Dl.Ni ţi:Vreau să întreb şi eu,de ce nu se respectă hotărârile pe care le 

luăm în legătură calamităţile. Dl.Săndulescu are şi el o cerere ,de ce nu-i dăm 
cele 8 milioane? 

Dl.primar:Are o cerere,dar nu trebuia discutată în şedinţa de consiliu. 
Acolo trebuie emisă dispoziţie.Azi trebuie să vină o comisie de la prefectură şi 
ape. 

Dl.Ni ţi:Cred că a fost singura comună afectată în tot judeţul. 
Dl.primar:A fost o comisie de la prefectură la faţa locului. 
Dl.Popa:Eu unul sunt curios ,ţi-a luat cocoşul? 
Dl.Săndulescu:Nu-mi arde de glume.Nici nu vreau să mă gândesc prin ce 

am trecut. 
Dl.Popa:Ai noroc că ai vecini săritori. 
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Dl.Săndulescu:Vecinii te ajută când e apă,dar am de plătit 400 de lei 

numai pentru mâlul pe care l-au scos. 
Dl.Popa:Te costă şi urmările,zidurile,tencuielile,pardoselile. 
D-na Berbecaru:Sunt de acord cu prooiectele de hotărâre.Aş vrea să vă 

anunţ că dr. veterinar face legea de capul lui.Deşi am 3 vaci cu lapte în curte ,nu 
pot să beneficiez de subvenţie.Ca mine mai sunt şi alţi oameni, pentru că nu a 
băgat datele în calculator.Oamenii sunt purtaţi pe drum că e de vină dr.,dr. spune 
că sunt de vină cei de la Slatina şi tot aşa... 

D-na Dicu:Certificatele pe care le  deţine nu le dă la oameni. 
Dl.primar:O să iau legătura cu cei de la DVS.În campanie îi ameninţa pe 

oameni. 
D-na Berbecaru:Noi avem 3 vaci şi la el figurăm cu o vacă şi 2 viţei. 
Dl.Stancana:S-a schimbat legea faţă de anul trecut.Acum se iau în calcul 

animalele la 31 ianuarie şi la o anumită vârstă.Dacă nu s-au făcut înregistrările la 
timp nu se mai poate face nimic. 

D-na Berbecaru:Crotaliile le-am primit de mult. 
Dl.Stancana:Nu se ţine cont numai de crotalii. 
D-na Berbecaru:Deci, tot noi suntem de vină. 
D-na Dicu:Când face vaccinul la păsări şi porci,cere bani.El ştie cine are 

vaci gestante. 
Dl.Popa:Ar trebui să asiste la fătat. 
Dl.Stancana:Interesul lui e să aibă cât mai multe vaci. 
D-na Dicu:Spuneţi în sat de aceste datorii.Lumea nu ştie şi zice că unde a 

fost Dorel 
Dl.Tudosiea:Care are capul pe umeri ,gândeşte. 
Dl.primar:Există scris negru pe alb. 
D-na Dicu:S-au iscat discuţii cu CAS-ul .Unii au spus că iau pensii mai 

mici că li se opresc bani. 
Dl.primar:Nu este aşa,nu o mai da în politică.Promit că o să fac curăţenie. 
Se supun la vot proiectele.Sunt aprobate cu 10 voturi pentru. 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                     Preşedinte,                          Secretar, 
        Liliana Lucia DICU               Gabriela ANDRONIE 
  


